

Tirmata



ahsaf



In our 40-year adventure, which we have carried out under the roof of Pulathane and we have progressed by meticulously protecting our quality, our goal as Ahsaf and Tirmata has been to deliver the safest and healthiest flavors to our consumers since the first day.

Ahsaf, where we bring the unique taste of olives, walnuts and almonds that we have carefully collected from our own gardens and various regions to the tables, gains a place in the palates without compromising on quality understanding with the principle of honesty in its vision, state-of-the-art production facilities located in Salihli Organized Industrial Zone and the importance it attaches to R&D.

Tirmata, which has been the dealer of Ahsaf together with Trakya Birlik's HORECA channel products for many years, continues its taste journey in a new production facility established at Salihli Organized Industrial Zone, where it leaves unforgettable tastes on the palates.

As Ahsaf and Tirmata, we always aim for excellence in our business, and we deliver the flavors we produce meticulously in a maximum hygiene environment to every corner of our country with peace of mind.

Als die Marken Ahsaf und Tirmata ist es seit dem ersten Tag unseres 40-jährigen Abenteuers unter dem Dach des Unternehmens Pulathaneliler unser Ziel, unseren Verbrauchern die zuverlässigsten und gesündesten Aromen zu liefern und unsere Qualität sorgfältig zu schützen.

Bezüglich Ahsaf gewährleisten wir den einzigartigen Geschmack von Oliven, Walnüssen und Mandeln, die wir aus unseren eigenen Obstplantagen und verschiedenen Regionen sorgfältig sammeln, und sorgen einen angenehmen Platz in den Gaumen. Hierbei wird mit dem Prinzip der Ehrlichkeit ohne Kompromisse die Qualität als Vision vorgesehen, die Produktion in hochmodernen Produktionsanlagen in der organisierten Industriezone von Salihli durchgeführt und der Forschung und Entwicklung eine erhebliche Bedeutung beigemessen.

Tirmata, seit vielen Jahren Händler von Ahsaf und den Produkten des HORECA-Kanals von Trakya Birlik, setzt in seiner neuen Produktionsstätte in der organisierten Industriezone von Salihli seinen Weg des Geschmacks fort, der auf dem Gaumen unvergessliche Eindrücke hinterlässt.

Als Ahsaf und Tirmata streben wir in unserem Geschäft stets nach Perfektion und liefern die von uns mit größter Sorgfalt und unter Einhaltung maximaler Hygiene produzierten Aromen in jeden Winkel unseres Landes.

